



KENYATAAN SEBUT HARGA

Tawaran adalah dipelawa daripada syarikat-syarikat yang berdaftar dengan Kementerian Kewangan yang masih berkuatkuasa membuat tawaran buat masa ini bagi bekalan seperti berikut:

No.	No. Sebutharga	Keterangan Sebutharga
1.	Sebut Harga Bil. 06/2021	<p>Sebut Harga Untuk Pembekalan Dan Penghantaran Toner Cartridge Bagi Mesin-Mesin Pencetak Dan Faks Di Ibu Pejabat Perbadanan Harta Intelek Malaysia (MyIPO)</p> <p><u>Berdaftar dengan Kementerian Kewangan di bawah Kod Bidang:</u></p> <ul style="list-style-type: none">• 020601 Alatulis (tidak termasuk borang dan semua jenis kertas)

2. Bayaran bagi pembelian Dokumen Sebut Harga boleh dibuat secara **Wang Pos/Bank Draf** atas nama **Perbadanan Harta Intelek Malaysia**. Bayaran bagi satu set Dokumen Sebut Harga adalah sebanyak RM30.00 senaskah dan bayaran ini tidak akan dikembalikan.

3. Dokumen Sebutharga dan keterangan lanjut boleh diperolehi di **Perbadanan Harta Intelek Malaysia (MyIPO), Kaunter Pembayaran, Unit 1 - 7 & Mezzanine, Tower B, Menara UOA Bangsar, No. 5 Jalan Bangsar Utama 1, 59000 Kuala Lumpur** mulai **26 Ogos 2021 - 14 September 2021**. Kaedah pembelian adalah secara temujanji. Pautan temujanji adalah <https://forms.gle/ttp7e9A9C94cBs167>

4. Penyebutharga dikehendaki membawa dan menunjukkan salinan asal dan salinan fotostat (tidak dikembalikan) Sijil Pendaftaran dengan Kementerian Kewangan semasa mengambil dokumen sebutharga. Dokumen Sebutharga yang telah dilengkapkan dan dilakri hendaklah dihantarkan ke alamat: **Perbadanan Harta Intelek Malaysia (MyIPO), Seksyen Perolehan, Tingkat 18, Tower B, Menara UOA Bangsar, No. 5 Jalan Bangsar Utama 1, 59000 Kuala Lumpur** selewat-lewatnya pada **14 September 2021 (Selasa), jam 12.00 tengahari**. **Tawaran sebut harga yang diterima selepas masa dan tarikh tutup sebut harga tidak akan dipertimbangkan. Sebarang perubahan akan dimaklumkan dari semasa ke semasa.**

Disediakan oleh:-

Urus Setia Sebut Harga
Perbadanan Harta Intelek Malaysia (MyIPO)